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P R O C E S  – V E R B A L 
încheiat astăzi, 19 ianuarie 2012, în şedinţa extraordinară a  

 Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 

 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
15 din 18 ianuarie 2012, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa extraordinară a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 19 ianuarie 2012 telefonic şi prin mass 
media. 

Din partea aparatului de specialitate participă: Carmen Haruţa – şef serviciu; Tiniş 
Viorel – director economic; Vasile Negruşeri – administrator public; Vereş Paul – consilier; 
Ciocan Ionela – consilier; Turc Grigore, Hasnaş Veronica, Balazsy Geea şi Bogdan Rusu – 
consilieri ai preşedintelui.  

Participă reprezentanţii mass-media. 
  

* 
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnilor consilieri, vă rog să luaţi loc, fiecare la locul dv. 
Daniel Suciu: - consilier – 
Noi nu vom lua loc, domnule preşedinte. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnule secretar, vă rog prezenţa. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Am venit să vedem dacă sunteţi majoritatea. 
Daniel Suciu: - consilier – 
Domnule secretar, conform convocatorului semnat să-i număraţi. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Nu v-am dat cuvântul încă. Dacă doriţi să cuvântaţi, luaţi loc la masă, dacă nu, oricum 

cuvântaţi degeabă, că nu se consemnează. Vă rog să nu consemnaţi. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Vă rog să nu consemnaţi nimic. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnul Popescu, aveţi răbdare. Nu conduceţi dv. şedinţa. Dv. conduceţi afară, acolo 

batalioanele. Acolo cu masca, cu ciorapul pe faţă conduceţi dv. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Noi conducem cu oamenii, nu împotriva oamenilor, ca voi. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Prezenţa. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Prezenţa şi absenţa. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnul Popescu e absent. 
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Dorin Popescu: - consilier – 
Normal. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Numai masca e prezentă. 
Dorin Popescu: - consilier – 
A văzut şi presa că am fost convocat la 1251. Eram aici în sală când am fost sunat şi 

am pus pe speaker. Toată lumea ştie că am fost convocaţi la ora 12 fără 10 minute. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Nu v-am dat cuvântul domnule. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Nici nu trebuie să-mi dai, că nu e Consiliul tău. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Te scot afară. “Tu” eşti cu tatăl tău şi cu mama ta. Eu nu m-am exprimat nici ... 
Dorin Popescu: - consilier – 
Eu nu fac decât să vorbesc cum ai vorbit tu cu mine. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Dumneata nu eşti decât un obraznic şi asta ai fost toată viaţa, un obraznic.  
Dorin Popescu: - consilier – 
Exact cum ai vorbit cu mine, aşa vorbesc şi eu.  
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Un obraznic, asta sunteţi. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Aşteptăm respect şi dacă ne respectaţi, vă respectăm. 

 
* 
 

Secretarul judeţului, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa a 14 consilieri judeţeni şi a 
domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu.  

Domnii consilieri Popescu Grigore Dorin şi Suciu Vasile Daniel sunt prezenţi în sala de 
şedinţe, nesemnându-se în lista de prezenţă. 

Lipsesc următorii consilieri judeţeni: Coc Dorel Alexandru; Ciocan Doru; Cupşa 
Kisseleff Iulia-Adriana; Deneş Ioan; Marinescu Gheorghe; Moldovan Vasile Adrian; Mureşan 
Mihail; Parasca Cristian Constantin; Pop I. Gheorghe; Pugna Alexandru; Suciu Andrei; 
Szanto Arpad. 
 

* 
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Am convocat şedinţa de Consiliu Judeţean, extraordinară, în temei legal pentru a 

aproba Proiectul de Hotãrâre privind repartizarea pe unitãţi administrativ-teritoriale a 
sumelor defalcate din unele venituri ale bugetului de stat pentru anul 2012. 

Dorin Popescu: - consilier – 
Şedinţa nu e statutară domnule preşedinte, pentru că trebuie să fiţi 16. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Asta este în concepţia dv. 
Dorin Popescu: - consilier – 
Trebuie să fiţi 16, nu 15. Din 31 - aritmetică simplă - 31 împărţit la 2 cât e? 

 
* 
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Domnii consilieri Popescu Grigore Dorin şi Suciu Vasile Daniel părăsesc sala de 
şedinţă, însoţiţi de reprezentanţi ai mass-mediei locale. 

 
* 

 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vă supun votului ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Ordinea de zi s-a aprobat cu “unanimitate” de voturi “pentru”. 
Vă mulţumesc. 

* 
 
Avem decizia Finanţelor care fundamentează sumele alocate prin Legea bugetului. 
În 2012 s-au repartizat 174 de milioane 318 mii lei, mai puţin cu 2% decât bugetul 

anului trecut. Prin urmare, noi Consiliul Judeţean, avem de împărţit 13 milioane 585 mii lei. 
Pe cale de consecinţă, în acest an, pe anexa la proiectul de hotărâre am împărţit cele 

două rubrici: sume defalcate care reprezintă 20% din sumele alocate pentru a fi echilibrate de 
Consiliul Judeţean şi pe verticala anexei o să vedeţi obiectivul ISU şi obiectivele cotizaţii apă-
canalizare şi deşeuri. 

Nu mai este interesată presa de şedinţă? E clar. Vă mulţumim pentru prezenţă. 
Dacă urmăriţi atent o să vedeţi că aproape toate unităţile administrative au repartizate 

sume de bani, inclusiv cele a PSD-ului, a PNL-ului şi a Partidului Democrat Liberal. 
Pentru că dv. ştiţi despre ce e vorba şi nu ne mai boicotează nimeni, supun votului 

anexa şi sigur, supun votului în întregime, proiectul de hotărâre aşa cum este el redactat şi 
întocmit, cu menţiunea că, sumele datorate de către primării pentru programele de apă-canal 
şi deşeuri, vor fi reţinute, prin Direcţia Generală a Finanţelor Publice, pentru plata contribuţiilor 
stabilite în cadrul Asociaţiilor de Dezvoltare Intercomunitară (A.D.I.). 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu “unanimitate” de voturi “pentru” s-a aprobat. 

 
* 
 

Dacă sunt aparate pornite nu este nici o problemă, pentru că vreau să spun şi eu ceva. 
Domnule Moldovan Andrei Valentin imediat o să vă dau cuvântul. 

Şedinţa este legat constituită, dacă vă uitaţi în Legea nr. 215 / 2001, art. 95. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
Vă rog să consemnaţi prezenţa domnilor consilieri Popescu Grigore Dorin şi Suciu 

Vasile Daniel la deschiderea şedinţei, pentru că au şi luat cuvântul. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Exact. Consemnaţi prezenţa şi părăsirea sălii. 
Art. 95 spune aşa: “Şedinţele consiliului judeţean se desfăşoară legal în prezenţa 

majorităţii consilierilor judeţeni în funcţie”. Majoritatea consilierilor este de 29 la ora actuală, 
pentru că un post e vacantat. Jumătatea lui 29 cred că este 15. Noi suntem 15.  

Pe lângă asta, domnul consilier Popescu, pentru că este foarte nervos, n-a 
conştientizat că fiind în sală, fiind prezent, a luat parte la şedinţă şi s-a şi exprimat. Că n-a 
votat şi a părăsit sala e treaba domniei sale. Trebuie să mai înveţe puţin legea. Când eşti 
foarte nervos îţi scapă anumite aspecte şi dai cu oiştea uneori în gard. Dar despre domnia sa 
ştim foarte bine şi nu vreau eu să folosesc nici o metaforă şi nici o figură de stil ca să-i 
definesc personalitatea şi comportamentul. 

Domnule consilier Moldovan Andrei Valentin aveţi cuvântul. 
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Andrei Valentin Moldovan: - consilier – 
Asta am vrut să spun şi eu, ceea ce aţi spus dv. 
Am vrut să vă rog să precizaţi, ca să ştie şi presa şi să ştie şi publicul, de ce este legal 

constituită această şedinţă. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vă mulţumesc pentru prezenţă şi pentru seriozitatea şi modul de prezentare obiectivă 

a tuturor evenimentelor judeţului. 
Acestea fiind spuse, s-a votat. 
Declar şedinţa închisă. 
Vă mulţumesc. 
 
 
 
 
 
 

 
 

     P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
      Liviu-Mihai Rusu         Iosif Redl 
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